
Eesti Kergejõustikuliidu volikogu protokoll  
 

 

Koht ja aeg: 6.mai 2025, kell 13:00-15:00, Kalevi spordihall, Juhkentali 12 

Osalesid: 41 liiget  

Kutsutud: EKJL sekretariaadi töötajad 

Juhataja: Jaak Vettik, juhatuse liige 

Häälte lugemiskomisjon: Mariliis Merisalu, Kerli Järve, Ants Kuusik 

Protokollis: Merlyn Lipp 

63-st Eesti Kergejõustikuliidu (EKJL) liikmesklubist on esindatud 40, mis tähendab, et 
volikogu on otsustusvõimeline.  

 

Päevakord:  

1. EKJL 2024.a. majandusaasta aruanne, audiitori järeldusotsus 

2. EKJL revisjonikomisjoni aruanne  

3. EKJL 2024.a. majandusaasta aruande ja revisjonikomisjoni aruande 
kinnitamine  

4. EKJL 2025.a. eelarve tutvustamine ja kinnitamine   

5. EKJL presidendi tagasivaade 2006-2025  

6. EKJL presidendi valimine  

7. EKJL juhatuse koosseisu kinnitamine  

8. EKJL revisjonikomisjoni liikmete valimine  

9. Muud küsimused  

Päevakorra kinnitamine: ühehäälselt kinnitatud   

 

KOOSOLEKU KÄIK  

 

1. EKJL 2024. aasta majandusaasta aruanne, audiitori järeldusotsus 

Peasekretär Sirje Lippe andis ülevaate 2024.aasta majandusaasta aruandest, tegi 

lühikokkuvõtte 2024.a tuludest ja kuludest.  

Audiitori aruandes ühtegi märkust ei esinenud, majandusaasta aruanne kajastab 

audiitori hinnangul õiget seisundit.  

Võeti teadmiseks. 



  

2. EKJL revisjonikomisjoni aruanne 

Revisjonikomisjoni esimees Tarmo Rahkama andis lühiülevaate revisjonikomisjoni 

aruandest ja toetas ettepanekut majandusaasta aruanne kinnitada. 

Võeti teadmiseks.  

3. EKJL 2024. aasta majandusaasta aruande ja revisjonikomisjoni aruande 

kinnitamine 

Otsus: kinnitada 2024.aasta majandusaasta aruanne  

Hääletus: 40 poolt häält 

Otsus: kinnitada revisjonikomisjoni aruanne 

Hääletus: 40 poolt häält  

 

4. EKJL 2025. aasta eelarve tutvustamine ja kinnitamine 

Peasekretär Sirje Lippe tutvustas 2025.aasta eelarvet. EKJL eelarve koostamise 

tähtsamaks põhimõtteks on, et EKJL põhikirjalised ja arengukavas seatud eesmärgid 

saavad täidetud ning EKJL poolt tehtavad kulud on kaetud tuludega.  

2025 aastal on arvestatud inflatsiooni jätkumist ja käibemaksu tõusu alates juulist. 

Kui EKJL taotleb erinevatest programmidest (riigieelarve, sponsoritelt jms) 2025.a. 

eelarvesse raha juurde, siis kasutatakse eraldatud vahendeid vaid sihtsuunitlusega 

konkreetsete projektide kulude katteks. Erakorraliselt laekuvad vahendid suunatakse 

reservi, mille kasutamine otsustatakse juhatuse otsusega. 

Otsus: kinnitada 2025.aasta eelarve  

Hääletus: 40 poolt häält  

 

5. EKJL presidendi tagasivaade 2006-2025 

EKJL president Erich Teigamägi tegi tagasivaate enda ametis oldud üheksateiskümne 

tegutsemisaasta kohta.  

Volikogu tänas Erich Teigamägi tehtud töö eest. 

 

Lisandus 41. liige 

 

 

  



 

6. EKJL presidendi valimine 

Eesti Kergejõustikuliidu sekretariaati laekus 12 liikmesklubi avaldused Madis Kallase 

presidendikandidaadiks ülesseadmiseks.  

Presidendikandidaadi ülesseadmiseks on vastavalt EKJL põhikirjale vaja vähemalt 

1/10 liikmete toetusest, ehk seitse toetajat 63-st liikmesklubist. Madis Kallas on 

ainus volikogule valimiseks ülesseatud kandidaat. 

 

 

EKJL presidendikandidaat Madis Kallas tutvustas lühidalt oma programmi ja 

tegevuspõhimõtteid. 

 

Koosoleku juhataja Jaak Vettik küsis volikogult, kas isiku hääletamine viia läbi 

salajase või avaliku hääletuse teel. Volikogu soovis avalikku hääletust. 

Otsus: valida järgnevaks neljaks aastaks Eesti Kergejõustikuliidu presidendiks Madis 

Kallas. 

Hääletus: 39 poolt häält, 1 erapooletu, 1 ei hääletanud 

 

7. EKJL juhatuse koosseisu kinnitamine 

President Madis Kallas tutvustas juhatuse liikme kandidaate ja esitas  

volikogule kinnitamiseks Eesti Kergejõustikuliidu juhatuse kandidaadid: 

• Mart Einasto; 
• Anu Kaljurand; 
• Kadri Kivine; 
• Toomas Mälberg; 
• Urmo Raiend;  
• Erich Teigamägi; 
• Jaak Vettik. 

 
Otsus: kinnitada EKJL juhatuse koosseis neljaks aastaks 

Hääletus: 39 poolt häält, 1 vastuhääl, 1 ei hääletanud 

 

  



 

8. EKJL revisjonikomisjoni liikmete valimine 

Esitatud tähtajaks ei laekunud peale Tarmo Rahkama ühtegi kandidaati. Koosoleku 

juhataja tegi ettepaneku pikendada revisjonikomisjoni volitusi kuni sügisel toimuva 

volikoguni. 

Otsus: pikendada revisjonikomisjoni liikmete volitusi sügiseni 

Hääletus: 40 poolt häält, 1 ei hääletanud 

 

9. Muud küsimused 

Muude küsimuste all teemasid ega sõnavõtte ei lisandunud. 

Koosoleku juhataja Jaak Vettik tänas volikogul osalejaid ning soovis kõigile edu 

kergejõustiku arendamisel ja edendamisel.  

 

 

 

Koosoleku juhataja: Jaak Vettik 

Protokollija: Merlyn Lipp 


